
*Claim within 60 days of purchase. See sales associate
in-store for details and available qualifying models.

Buy any qualifying washer between January 2 – December 31, 2025
and claim online a bonus gift* of one free bottle (887 mL bottle) of
Swash® Laundry Detergent (Value: $20.99 MSRP†) at swashpromo.ca

* While quantities last. This offer is open only to residents of Canada purchasing a qualifying Whirlpool®, Maytag®, Amana® or Inglis® washer between January 2 - December 31, 2025, from an 
authorized Canadian dealer of Whirlpool Canada LP. See Sales Associate for list of eligible washers. Only one bonus gift per household per qualifying washer listed on the invoice allowed. No 
substitute Bonus Gift available. Not convertible to cash. TO CLAIM Bonus Gift, visit www.swashpromo.ca and complete online claim form. Submission must include a copy of invoice of the 
qualifying purchase. COMPLETED SUBMISSIONS MUST BE RECEIVED WITHIN 60 DAYS OF QUALIFYING WASHER PURCHASE OR WILL BE VOID. Missing information will delay offer fulfillment or disqualify 
claim. Allow 4 to 6 weeks from claim validation to receive your Bonus Gift which will be couriered directly to the Canadian shipping address provided. All Claims are Subject to Audit. Offer is 
not available to second channel, dealers, builders or contractors. All models may not be available at all dealers. No substitute models qualify. Dealer prices may vary. Dealer alone has sole 
discretion to set retail prices. Qualifying washer excludes discontinued models.

† MSRP is the Manufacturer’s Suggested Retail Price. Dealer prices may vary.
®/™ © 2025. Used under license in Canada. All rights reserved.
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*La demande doit être soumise au plus tard 60 jours après l’achat admissible. 
Consultez un associé aux ventes en magasin pour obtenir les détails et une 

liste des modèles admissibles disponibles.

Achetez une laveuse admissible entre le 2 janvier et le 31 décembre 2025
et obtenez une bouteille gratuite (887 ml) de détergent à lessive Swash® 

(valeur PDSF de 20,99 $†). Réclamation en ligne* à swashpromo.ca

* Dans la limite des stocks disponibles. Cette offre s’adresse aux résidents canadiens uniquement à l’achat d’une laveuse admissible Whirlpool®, Maytag®, Amana® ou Inglis® entre le 2 janvier 
et le 31 décembre 2025 chez un marchand autorisé canadien Whirlpool Canada LP. Consultez un associé aux ventes pour la liste des laveuses admissibles. Un seul cadeau en prime par achat 
de laveuse indiqué sur la facture est permis. Aucune substitution de cadeau en prime disponible. Non convertible en espèces. Pour réclamer le cadeau en prime, visitez www.swashpromo.
ca et remplissez le formulaire en ligne. La réclamation doit être accompagnée d’une copie de la facture de l’achat admissible. LES SOUMISSIONS REMPLIES DOIVENT ÊTRE REÇUES DANS LES 60 
JOURS SUIVANT L’ACHAT DE LA LAVEUSE ADMISSIBLE OU SERONT NULLES. Les renseignements incomplets auront pour effet de retarder le traitement de la réclamation ou la disqualifiera. Veuillez 
accorder de 4 à 6 semaines après la validation de votre demande pour obtenir votre cadeau en prime qui sera expédié à l’adresse de livraison au Canada, telle que fournie. Toutes les récla-
mations sont sujettes à vérification. L’offre ne s’adresse pas aux marchands de catégorie B, constructeurs ni entrepreneurs. Tous les modèles ne sont pas offerts par tous les marchands. 
Aucune substitution. Les prix des marchands peuvent varier. Ces derniers déterminent les prix de détail à leur discrétion. Les modèles de laveuses sans suite ne sont pas admissibles.

† Le PDSF est le prix de détail suggéré par le fabricant. Les prix des marchands peuvent varier.
®/™ © 2025. Utilisée sous licence au Canada. Tous droits réservés.
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